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POTOLČENI REKORDI 

Vse kaže, da je smučanje 
iz narodnega športa že posta-
lo nekakšna rrmnija. Minilo 
nedeljo je bilo na snegu vse, 
kar leze in gre ter seveda 
premore tudi ne najbolj po-
ceni zimsko opremo. 

Ze sobota je napovedovala, 
da se bo v nedeljo na Golteh 
govorilo o rekordu. In res! 

Prvi vtis izrednega navala je 
obiskovalec, ki je prišel v že-
kovec, ugotovil že na parkir-
nem prostoru, kajti jekleni 
konjički so bili razpostavljeni 
tudi tam, kamor bi sicer člo-
vek nikoli ne mislil, da avto 
sploh lahko zleze. Mnogi so 
se lepo zapeljali po krožni 
cesti okoli spodnje postaje in 

jo mahnili na nedeljsko smu-
čarijo drugam . .. 

Gondola je vozila od osmih 
do dvanajstih brez presledka 
in vse kaže, da se je v nede-
ljo tod zvrstilo okoli 2.000 
smučarjev. In kakšna je bila 
sitaucija гш Golteh? Proti pri 
čakovanju povsem drugačna 
kot v Zekovcu. Vrsta pri se-

dežnici niti bila predolga, kaj-
ti smučarji so se porazgubili 
po obsežnih planotah Mozir-
skih planin. Snega? Toliko 
kot že dolgo ne! In če ne bo 
prihrumela kakšna nenadna 
odjuga, ga še dolgo ne bo po-
bralo. Na gornji postaji se-
dežnice ga je preko meter in 
pol in vsa smučišča so lepo 
zalita. V restavraciji so sicer 
delali s polno paro, toda kdor 
se je hotel okrepčati z boga-
to enolončnico (ki je poceni!), 
mu ni bilo treba predolgo ča-
kati . . . 

V Muljavi so se nadebudni 
tekmovalci pomerjali za znač-
ke »Srebrnega zajca« in orga-
nizatorji so imeli polne roke 
dela. Tako bo verjetno tudi v 
prihodnje, kajti zanimanje za 
to tekmovanje je veliko. 

In težave? Tudi te so bile, 
v glavnem pa so jih povzro' 
čali nedisciplinirani »civilisti«, 
ki so brez smuč ali celo s 
sanmi rinili visoko v smuči-
šča, delali zgago in povzroča-
li težave. Posebno sankači so 
hudimano nevarni in tu in 
tam je bilo videti oblak raz-
pršenega snega, ko je ta ali 
oni pred sabo podiral ljudi, 
kot otroci, ko igrajo domi-
ne... , 

Skratka! Nedelja kot malo 
takih doslej! 

B. STRMCNIK 

ZDRAVSTVO BO 
SEJALO 

R a z š i r j e n a se ja sveta za 
zdravs tvo p r i obč insk i skup-
ščini v Cel ju bo v če t r t ek , 
22. f e b r u a r j a dopo ldan . N a 
n j e j b o d o razgrni l i p r o g r a m 
dela za leto 1973, seznani l i p a 
se b o d o tud i z množ i čno flu-
o r o g r a f s k o akc i jo , ki b o v 
s e p t e m b r u . Zanimivi b o d o in-
t eg rac i j sk i p roces i v zdravst-
\4i, ki se b o d o obravnava l i v 
posebn i točki dnevnega r eda . 

LETNA 
KONFERENCA 

DRUŠTVA 
INVALIDOV 

Svojo le tno k o n f e r e n c o j e 
m e d o b č i n s k a zveza d r u š t e v 
invalidov p r ip rav i l a za pe tek , 
23. f e b r u a r j a . S o o č e n j e z in-
va l idsko p r o b l e m a t i k o j e zelo 
pereče , ke r število te lesn ih in-
validov n e p r e s t a n o n a r a š č a . 
Na svo jo le tno k o n f e r e n c o va-
b i j o vse za in te res i r ane , p a tu-
di t i s te , ki bi se s to proble-
m a t i k o želeli p o d r o b n e j e se 
znani t i . 

SLOVESNOST 
OB PRIZNANJU 

v t o r ek dopo ldne s o n a I I . 
osnovni šoli v Cel ju imeli 
k r a t k o s lovesnost , n a ka t e r i 
so podel i l i n a g r a d e v vred-
nos t i 20.000 din. P O »France 
Preše ren« in še p o s e b e j tek-
m o v a l c e m i n zimagovalcem 
kviza »Vsi v e m o vse«. Pokro-
v i te l j TV kviza t o v a r n a ELAN 
z B e g u n j n a G o r e n j s k e m je 
p r i zadevn im t e k m o v a l c e m po-
k loni la več p a r o v s m u č i in 
rekvizi tov za te lesno vzgojo. 

S lovesnos t i so pr i sos tvo-
vali tud i p r e d s t a v n i k i zve-
ze DPM, ki so zmagova ln i 
ek ip i Son j i , G r e g o r j u , D e j a 
n u in Leonu izročil i p o s e b n a 
da r i l a , p r a v t a k o t ud i r a v n a 
te l j ic i I I , o snovne šole Veri 
S t rehovec in m e n t o r i c i PO 
F r a n c k i Ovčar ič t e r j i m za 

p r i zadevnos t izrekli vso pri-
z n a n j e in j i m čest i ta l k us-
pehu . 

P i o n i r j i in t ekmovalc i p a so 
za s topn ikom ELANA poklon i 
li svoje l ikovne izdelke in se 
j im zahvali l za izkazano pro-
zornos t . 

VEČ ŠTIPENDISTOV 
Družbeni dogovor o štipen-

d i r a n j u in k r e d i t i r a n j u učen-
cev in š tuden tov , s p r e j e t je 
bil 1971. leta , že d a j e p rve 
rezul ta te . V ce l j sk i občini so 
imeli v šo l skem letu 1970-71 
361 š t ipendis tov , lani pa že 
464. Od tega dobiva št ipendi-
j o iz obč inskega sk lada 42 
š tuden tov . K a k o p o m e m b n o 
je še n a d a l j n j e povečan je 
š t ipend i j kaže prodatek, da se 
v ses tavu zapos lenih v celj-
ska občini zn ižu je število lju-
di z v isoko izobrazbo. Leta 
1968 je imelo 1,5 ods to tka za-
poslenih v isoko izobrazbo, 
1970. p a le še 1,3 ods to tka . 
Tudi če v z a m e m o za izhodi-
šče ods to t ek š t ipendis tov n a 
število delovnih mes t , k l j u b 
t e m p r e m i k o m ne m o r e m o bi-
t i zadovol jn i z obsegom šti-
p e n d i r a n j a . V e n d a r pa — i » 
r a s t š t ipendis tov vliva u p a n j e , 
da v kolekt iv ih s p r e m i n j a j o 
odnos do š t i p e n d i r a n j a . 

SEJA 10 
Danes , v če t r t ek 22. februa-

r j a b o ob 15. u r i p o p o l d n e v 
se jn i £»bi obč inske skupšč ine 
Š e n t j u r r a z š i r j ena s e j a izvrš-
nega o d b o r a obč inske konfe-
rence SZDL. P r i so tn i b o d o 
razprav l ja l i o o snovah kad-
rovske pol i t ike v obč in i t e r 
6 t e m v zvezi o f o r m i r a n j u 
posebne in t e r e sne skupnos t i 
za k a d r o v s k o pol i t iko, v kate-
r i bodo zas topan i preds tavni -
ki gospodar s tva , d r u ž b e n o po-
l i t ične s k u p n o s t i in in t e resne 
skupnos t i . Pogovori l i se b o d o 
tud i o f o r m i r a n j u te lesno kul-
t u r n e skupnos t i , k a r sodi v 
pr i zadevan j a , d a i m a j o v t e j 
skupnos t i vpliv t ist i , ki dolo-
čeno d e j a v n o s t f i n a n c i r a j o . 

NOV AKTIV ZM 
Danes , v če t r t ek 22. febru-

a r j a , b o ob 12. u r i v osnovni 
šoli Š e n t j u r u s t anovna kon-
f e r enca mlad in skega ak t iva . 
K o n f e r e n c a bo n a p o b u d o ko-
mis i j e za osnovnošo l sko mla-
dino, ki d e l u j e p r i p redsed-
s tvu obč inske k o n f e r e n c e ZM. 
K o m i s i j o s e s t av l j a jo m e n t o r j i 
in p r e d s e d n i k i m l a d i n s k i h ak-
tivov n a osnovn ih šo lah . Kon-
fe rence se b o d o udeležiU 
p reds t avn ik i obč inske konfe-
rence ZM Š e n t j u r , sodeloval i 
p a b o d o tud i uč i te l j i . Izvolili 
b o d o vods tvo in vse pot reb-
ne delovne organe , sp re j e l i p a 
bodo tud i p r o g r a m dela mla-
d inskega ak t iva n a osnovni 
šoli Š e n t j u r . 

TA TEDEN SEJA 
SKUPŠČINE 

S e j a skupšč ine obeh zborov , 
bo v pe tek , 23. f e b r u a r j a . Na 
n j e j b o d o obravnava l i zadeve 
s p o d r o č j a inves t i c i j skega 
sk l ada in k a d r o v s k e pol i t ike . 
K o m i s i j a za d r u ž b e n i dogovor 
j e n a m r e č p r ip r av i l a p r ed log 
za p r i p r a v o d r u ž b e n e g a dogo-
vora o o snovah k a d r o v s k e po-
li t ike v S lovenskih K o n j i c a h . 
Družben i dogovor b o d o posla-
li n a gled v s e m d r u ž b e n o po-
l i t ičnim o rgan izac i j am: 

K o m i s i j a za zadeve borcev 
in invalidov p a je p r ip rav i l a 
poroč i lo in p reds t av i l a pro-
b lemat iko svo je organizac i je . 

REFERENDUM 
USPEL 

Konec p re tek lega t e d n a so 
v g r a d b e n o obr tnem, p o d j e t j u 
»Oljka« v š m a r t n e m o b Pa-
ki izvedli r e f e r e n d u m o pri-
k l juč i tv i o m e n j e n e g a p o d j e t j a 
k »Vegradu«. Od 98 vol i lnih 
uprav ičencev j ih j e glasovalo 
za p r ik l juč i t ev 86, e d e n je bil 

p ro t i , en glas p a j e bU neve-
l javen. Do d v a n a j s t e u r e j e 
glasovalo 70 ods to tkov voliv-
cev. T o r e j — do p r ik l juč i tve 
k »Vegradu« b o vsekakor pr i-
šlo, k a r b o b rez d v o m a reši-
lo »Oljko« iz n j enega težavne-
ga po loža ja . 

PODPIS 
DOGOVORA 

Tudi n a se j i izvršnega od-
b o r a obč inske k o n f e r e n c e 
SZDL v Š m a r j u p r i J e l šah so 
razpravl ja l i o gradivu kadrov-
ske pol i t ike, o č e m e r bo spre-
govorila R K SZDL v m a r c u . 
V Š m a r j u u g o t a v l j a j o v ka-
drovsk i pol i t iki iz redne teža-
ve, ki j ih še p o u d a r j a t a za-
os ta los t in nerazvi tos t območ-
ja . Zanimivo p a je , d a so p r e d 
dnevi podp i sa l i d ružben i do . 
govor o eno tn ih osnovah ka-
d rovske po l i t ike v občini , s 
č imer b o d o n a č r t n e j e obliko-
vali nove pot i s m o t r n e g a ure-
j evan j a p r o b l e m o v na t e m po-
d r o č j u . 

PROSTOVOLJNO 
DELO 

v n ede l j o so imel i r edn i 
občni zbor člani p ros tovol j -
nega gasi lskega d r u š t v a v Lo-
čici p r i Polzeli. Ob t e j prilož-
nos t i so bili vnovič ponosn i 
n a p r e u r e j e n o s e j n o d v o r a n o 
v gas i l skem d o m u , s a j so p r i 
del ih za n j e n o obnovo opra -
vili n a d 400 p ros tovo l jn ih de-
lovnih u r in vložih 10.000 d in . 
V svo je v r s t e so spre je l i t ud i 
t r idese t novih č lanov, v glav-
n e m mlad ih . T. T. 

mali intervju 

Vprašuje: Dominika Poš 

Odgovarja: Jože Mast-
nak 

Obiska la s e m k m e t i j o v 
L o k a r j a h 10 p r i Šen t ju r -
ju . G o s p o d a r Jože Mast-
nak j e n a p r e d e n k m e t , 
s t a r 34 let in se u k v a r j a 
p r e d v s e m z ž ivinorejo . 
O b e n e m pva j e tud i p red-
sedn ik k m e č k e sekc i je p r i 
SZDL v Š e n t j u r j u in j e 
d o b r o s e z n a n j e n z aktual-
n o p r o b l e m a t i k o k m e t o v 
glede novih zakonsk ih 
predlogov o d e d o v a n j u in 
k m e t i j s k e m zeml j i šču . 

Vi ste predsednik kme-
čke sekcije. Te dni so v 
vaši občini potekale javne 
razprave o predlogih za-
konov o dedovanju in 
kmeti jskem zemljišču. 
Kakšen je odmev na te 
predloge pri kmetih? 

K m e t j e so v g lavnem 
povsod enak ih mis l i gle-
d e dedovan ja , p a tud i p o 
m o j e m m n e n j u j e t a za-
kon p o m a n j k l j i v . Tis t i , ki 
p revzame, j e p r e m a l o pri-
vi legiran. Ostal i o t roc i se 
ponavad i izšo la jo in j e že 
to z a n j e dedišč ina . 

No, in kaj misl ite glede 
šolanja ostalih otrok na 
kmetijah? 

S a j to je t is to , k a r bi 
r ad povedal . Ce j e p r i hi-
ši pe t o t rok , s t a r e j š i n e 
s m e prevzet i k m e t i j e , do-
kler vsi m l a j š i n i so p r i 
krul iu . P o t e m lahko ta 
čaka na p r evzem dva j se t 
let. P rav gotovo n e b o v 
t e m času to l iko vlagal v 
kme t i j o , ko t s icer bi . To 
ni dobro . 

Prav gotovo pa je v no-
vih zakonih tudi kaj do-
brega? 

Seveda je, p r edvsem 
glede r azd rob l j enos t i kme-
t i j . Z d a j tega ne bo več, 
k m e t i j e b o d o os ta le sku-
p a j , dediči j ih n e b o d o 
razkosal i , ko t so j ih do 
s e d a j . 

Kaj pa mislite glede ze-
mljiškega maksimuma? 

10 ha j e p r e m a l o . T u bi 
se m o r a l o upoš teva t i tud i 
to , k a k š n o z e m l j o i m a 
k m e t . Po s t o p n j a h bi se 
m o r a l o deli t i . Od t r e t j e g a 
r az r eda n a p r e j n a j bi 
k m e t j e imeU v s a j 15 h a 
obdelovalne zeml je . Do-
b r o p a j e to, d a bodo 
k m e t j e l ahko vzeli z e m l j o 
v z a k u p p r i obč inskem 
z e m l j i š k e m sk ladu . 

In kaj pravite glede za-
kona o prometu z zemlji-
šči? 

T u m i p a n e k a j druge-
ga ne gre v r a č u n , pja n e 
s a m o men i . Z a k a j n a j b i 
gozdove odkupova lo s a m o 
Gozdno gospodars tvo? Tu-
d i k m e t n a j bi imel pra-
vico do o d k u p a . 

Kaj pa davčna politika? 
T u spe t n e bo k a j pri-

da. Ce n a s m i s l i j o obdav-
čiti p o d o h o d k u , b o d o na-
pravil i vel iko n a p a k o . 
M a n j d o h o d k a boš imel , 
m a n j davka boš p lačal . 
To ne gre. Zgodilo se bo, 
d a b o d o k m e t j e svo ja po-
ses tva zanemar j a l i , k e r 
bodo pKJtem m a n j davka 
plačali . Na t a k nač in kme-
t i j s tvo ne bo napredova-
lo. 

Prišli smo do trenutka, 
vse bolj popularen kvartet , 
Swing Quartet* po petih ietilj 
padel ali bolje povedano aa | 
čen čas prekinil c n a s t o p 
Vzrok: eden izmed članov i|( 
Razdevšek bo prihodnji mesei 
lekel vojaÄko obleko, v j 
pa se mu bo pridružil tudi: 
jan Petan, drugi član pop« 
skupine. Ostala bosta še Оац 
ring in Oto Pestner. 

»Zdaj se bom preusmeril m 
K Otom, kasneje s Franjom 
hincem, eno pevko, ki jo še 
no iščem, Francijem Rebetg 
in celjskim ansamblom Kail 
je v razgovoru povedal пц 
Feri Smola. 

Kdo pa so ti KavaUrjl? 
»Toliko za uvod: ansambel 

valirji sestavljajo sami znanj 
ski glasbeniki, izmed kateri]) 
vsiUi vsaj dva instrumenta, 
pojejo in Imajo naš tudira^ 
k a j zabavno-gIasI)enih točk ,^ 
do razvedrile in nasmejale 
in mlado. To so vložki, K 

P r e d dnevi j e bila' 
svečanos t . Alojz i ja in D 
vala z la to p o r o k o . PoV 
bi povedala , k a k o je 6 
No, s a j se tud i bomo 
žice. 

Do t a k r a t p a iskren« 

Obč inska konferenc« 
v Š m a r j u j e s svoj im ! 
m o m dela obvezala ^ 
s te , da p o s e b n o s k r b i 
jo r e ševan ju probleinOi 
d ine in v e č a n j u njihovi 
v di-užbeno-političneiH 
n j u . Zveza komun i ' 
š m a r s k i občini j e teii^ 
š a n j u v p re t ek los t i P* 
p r e m a l o sk rb i . P red * 
p a so us tanovi l i ski4^ 
s t av l j eno iz p redsedsf 
va m l a d i h komunistov, 
k o m i s i j e za i de jna 
p rosve t e in k u l t u r e f 
t a r i a t a ak t iva prosve« 
lavcev komun i s tov , ^ 
p rav i la anal izo s t an j i , 
m e r za delo mladine 
ni . 

Ugotovili so, d a se 
z i rana ak t ivnos t odv« 
ak t iv ih ZM, ki so v 


